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Szanowni Mieszkańcy.

W związku z rozwojem linii kolejowej 211 Chojnice - Kościerzyna, władze spółki PKP
PLK wystąpiły z wnioskiem do gminy o odsprzedaż naszego budynku po PKP. Aktualnie
trwają rozmowy i jak się nieoficjalnie dowiedzieliśmy jest duża szansa, że zakończą się
pozytywnie. Do łask ma wrócić "pełnoprawny" dworzec kolejowy.

Jak niemal wszystkim nam wiadomo budynek ten od wielu lat pełni funkcję sportowo-
kulturalną. Po metamorfozie będzie to stacja kolejowa z kasą biletową, ogrzewaną
poczekalnią oraz dwiema powierzchniami pod wynajem komercyjny, gdzie przynajmniej
jedna z nich z przeznaczeniem pod małą gastronomię. Co do przeznaczenia drugiej jeszcze
nie znamy szczegółów.

W czasie rozmów poinformowano przedstawicieli spółki o obecnym przeznaczeniu obiektu
oraz o konieczności wybudowania sali wiejskiej w sytuacji, gdyby do sprzedaży doszło.
Wnioskodawcy zadeklarowali partnerstwo w realizacji tego projektu poprzez
dofinansowanie oraz wyszukanie odpowiedniej lokalizacji na swoim terenie. 

Ponadto poruszono ponownie temat zabezpieczenia naszego przejazdu. Spółka stwierdziła,
że w przyszłości, gdyż już będzie przez wieś przebiegała dwutorowa linia, to taki przejazd
będzie musiał być zabezpieczony.

Podpisanie umowy przedwstępnej zaplanowane jest na kolejne spotkanie z gminą, które
odbędzie się 30 maja. Na spotkaniu tym ma być przestawiona wizualizacja dworca.
Przekazanie obiektu ma nastąpić z końcem czerwca a pierwsze prace remontowe



zaplanowano na 14 lipca.

Marcin Żurek


